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Z A P I S N I K
sa 187. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 15. veljače 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice
Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka
za komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet,  Hrvoje Zatezalo,  djelatnik „Risnjak –
Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP
Delnice,  Alen Udović,  direktor  GSC Delnice,  Davorin  Klobučar,  djelatnik GSC Delnice,  Martina
Petranović,  službenica  Stručne  službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave  i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali:  Zvezdana  Jerković,  Mirna  Janeš,  Dragan Abramović  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Dražen Rački, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo,
Tomislav Mrle umjesto kojeg prisustvuje Martina Petranović. 

PLANSKI KOLEGIJ

MARTINA PETRANOVIĆ
- Vezano za zemljišne zajednice potrebno je poslati pozive svim čelnicima JLS kao i njihovim

zamjenicima,  Ministarstvu  uprave,  Ministarstvu  pravosuđa  te  Ministarstvu  poljoprivrede,
Uredu predsjednice RH, saborskim zastupnicima iz PGŽ te medijima.

- Sistematizacija  će  se  dostaviti  svim  kolegama  i  kolegicama  na  konačni  uvid,  te
gradonačelniku na potpis. Slijedi izrada rješenja o rasporedu za svakog službenika te izrada
općeg dijela vezanog uz primanje vježbenika za razvojne projekte.

- Plan godišnjih odmora dostavljen je na potpis pročelnici i gradonačelniku nakon čega slijedi
izrada rješenja za zaposlene.

- S obzirom da je vježba evakuacije koja se trebala održati prošlog petka odgođena, dogovorit
će se vježba za ovaj tjedan.

- Do kraja tjedna otvoren je natječaj za javne potrebe za 2016. godinu, potrebno je pripremiti
tablicu za otvaranje, a Komisija mora pregledati financijska izvješća za 2015. godinu.

- Analiza zaštite i spašavanja za 2015. godinu i Plan za 2016. godinu.
- Upisi u vlasništva prema zemljišno knjižnom stanju.

GORDANA PISKAČ
- Danas se očekuje dolazak restauratorice koja će pregledati drvene izloške i kočiju za budući

muzej.  Nadovezao  se  Petar  Hrg  koji  navodi  da  se  u  Turističkom uredu,  u  podrumskim
prostorijama nalazi stari namještaj koji bi isto bilo dobro pregledati, kao i zbirka doniranih
knjiga gospođe Akačić.

- Održan je sastanak s gospodinom Markom Zorićem na temu prijave na natječaj EU – Mjera
4.3.  – ulaganje u šumsku infrastrukturu.  U obzir  bi  došla prijava izgradnje dijela ceste te



proširenje pristupne ceste do poslovne zone K1 Delnice – Kovačeva voda, za koju imamo i
projekat Hrvatskih šuma. Europa daje 85 % sredstava, RH 15 %, ali ne prihvaćaju prijave za
asfaltiranje. Procjena troškova projekta je cca 2 milijuna kuna. Potrebno je od Hrvatskih šuma
ishoditi  suglasnost,  a  budući  da  se  radi  o  šumskoj  cesti  nije  potrebno  ishoditi  građevnu
dozvolu.

- Zaprimljena je zamolba žitelja naselja Hrvatsko koji dovršavaju radove na uređenju crkve u
sklopu  koje  je  i  mrtvačnica.  Mole  Grad  da  im  pomogne  oko  popločenja  unutrašnjosti
mrtvačnice.

- Za srijedu je zakazan uvid u glavni projekt u postupku izdavanja građevne dozvole za muzej.
- Započeti s pripremom dokumentacije za javnu nabavu za Šetalište I. G. Kovačića.

ALEN UDOVIĆ
- Odrađene su sve aktivnosti oko Valentinova na ledu, sve je bilo u redu, lijepo i dobro medijski

popraćeno.
- Nastavak dogovora s Hrvatskim hokejaškim savezom za sljedeću sezonu klizanja.
- Najavljena je interna revizija.
- Pripreme za sjednicu Nadzornog odbora.
- Planirana je tiskovna konferencija vezano za najavu turnira u hokeju i za zatvaranje sezone

klizanja (kraj veljače).
- U PGŽ se vode finalni dogovori za Platak.
- Pohvaljuje  kolegu  Davorina  Klobučara  koji  je  dobio  županijsku  nagradu  za  najboljeg

sportskog djelatnika PGŽ za 2015. godinu.

DAVORIN KLOBUČAR
- Apliciranje  projekta  Hrvatska  –  Slovenija  (Dom  Fara)  u  suradnji  s  Riječkim  sportskim

savezom i PGŽ.
- Troboj  koji  je započeo prošle godine,  nakon 25 godina stanke,  ponovo je intenziviran i  u

njemu sudjeluju OŠ Delnica te Općine Kočevje i  Ribnica. Domaćin troboja ove godine je
Ribnica. U tom smislu potrebno je sazvati sjednicu Odbora za sport te ravnatelja OŠ I. G.
Kovačića Delnice kako bi se upoznali s predstojećim aktivnostima.

- Projekt  Intereg  glede  obnove  visećih  mostova  na  rijeci  Kupi:  svojevremeno  su  dobivena
sredstva za projektnu dokumentaciju za obnovu visećih mostova te analogno tome treba ići
dalje sa samom obnovom mostova. Radi se o mostovima Grintovec, Srobotnik i Čedanj koji se
u Sloveniji  nalaze u općini Osilnica i  Kostel  koji  potiču da se projekt  aplicira kako bi se
napravili  novi mostovi.  Vrijednost radova iznosi oko 400.000 Eura što je za Grad Delnice
veliko opterećenje te predlaže da partner u projektu budu Hrvatske vode. Navedeni mostovi
atraktivni su u turističkom smislu i povezanosti dvaju naroda.
Gordana  Piskač  navodi  da  su  poslani  zahtjevi  za  posebne  uvjete  za  izgradnju  objekta  za
dobivanje  građevne  dozvole  te  pita  da  li  su  isti  dobiveni  jer  su  oni  uvjet  za  podnošenje
zahtjeva za građevnu dozvolu. S obzirom na to da se radi o mostovima koji spajaju dvije
države upitno je tko izdaje dozvolu.
Gradonačelnik navodi da su mostovi značajni i važni kako s tradicijskog i povijesnog aspekta
tako i  s  turističkog aspekta.  S obzirom na atraktivnost  objekata na rijeci  Grad će podržati
projekt deklaratorno. Svjesni smo u kojoj se situaciji nalazimo, a radi se o iznosu višem od 3
milijuna  kuna  kojih  u  proračunu  nikako  nemamo  te  je  zatražio  od  pročelnice  da  hitno
iskoordinira sastanak s Hrvatskim vodama kako bi i oni doživjeli ovaj projekt kao značajan
projekt na objektu kojim oni upravljaju (rijeka Kupa), jer rijeka, ako nema komunikacijske
točke, postaje prepreka, a Kupa to ni u kom slučaju ne smije biti. 

- Održana je sjednica Vijeća za prevenciju devijantnih ponašanja.

DRAŽEN RAČKI
- Od intervencija jučer se u Amerikanskoj ulici odštopavala kanalizacija.
- Skupština DVD u Kočevju.
- U planu je završiti reparaciju kosilice i urediti prostor te otići u Zagreb po malu hidrauliku.
- Potpisivanje ugovora s auto-kućom za kombi vozilo.



- Rješavanje računa DVD-a.

PETAR HRG
- Rekapitulacija  Delničke  adventske  bajke  i  izrada  programa  za  2016.  godinu,  te  završetak

dokumentacije za prijavu Bajke na natječaj PGŽ.
- S predstavnikom Hrvatskih cesta dogovoren je postupak za postavu smeđe signalizacije.
- Organiziranje sastanka s Hrvatskim cestama na temu obnove vidikovca na Vodenjaku.
- Zajedno s djelatnicima Hrvatskih šuma i „Risnjak – Delnice“ d.o.o. obići će se teren Grada i

odrediti pristupne točke koje bi se hortikulturno uredile.
- Dovršiti kalendar događanja.
- Projekt  PPS:  potrebno  je  dogovoriti  snimanje  6  lokacija  u  Gorskom  kotaru  koje  su

primamljive za posjetitelje.

HRVOJE ZATEZALO
- Ukoliko vrijeme dozvoli u planu je demontiranje kućica s Trga 138. brigade HV.
- Postava i demontiranje bine za koncert u Sportskoj dvorani, te vraćanje podloge u Kastav.
- Ličenje klupa na „ljubavnoj stazi“.
- Popravak freze.
- Postava prometnih znakova.
- Redovno održavanje čistoće grada, održavanje zgrada, domarski radovi, plac i čišćenje nakon

placa, u slučaju snijega čišćenje i posipavanje površina.

DAVORKA GRGURIĆ
- Pregled lokacija nakon kiša po dojavama i našim iskustvima gdje bi moglo biti problema.
- Za sutra je zakazan očevid te saslušanje stranaka u Grbajelu vezano za žalbu na rješenje o

komunalnoj naknadi.
- Priprema dokumentacije i dovršetak troškovnika za Mesničku ulicu – priključak prema cesti

za Brod na Kupi.
- Obilazak terena radi ažuriranja podataka za komunalnu naknadu.
- Izdavanje rješenja za komunalni doprinos te za nezakonito izgrađene zgrade.
- Kontrola računa „Risnjak – Delnice“ d.o.o. te zimske službe.
- Pregled konačnog stanja javne rasvjete.
- Priprema dokumentacije za prodaju poslovnog prostora – Kuglana.
- Priprema dokumentacije i izrada odluke i ugovora za zakup poslovnog prostora za Centar za

socijalnu skrb, Podružnica Delnice.
- Priprema dokumentacije i prijava na natječaj za linijski prijevoz.
- Izrada Odluke o najmu poslovnog prostora za udruge i projekt E-županija.
- Nastavak rada na registru imovine.
- Koordinacija s projektantima za nogometni stadion.
- Prijava za savjetovanje o primjeni Zakona o gradnji i Zakona o komunalnom gospodarstvu.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Završne aktivnosti na prijavi na natječaj za javne potrebe.
- Aktivnosti vezane uz prijavu gospođe Živanović za nagradu „Ivan Kostrenčić“.
- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća.
- Godišnja statistika za narodne knjižnice.
- Narudžba novih knjiga, uglavnom beletristike te stručna obrada građe.
- Radijska emisija „Čitateljski kutak“.
- Promocija edukativne slikovnice te analiza upitnika (Sveznalica) kojeg su ispunjavali učenici.
- Ovoga  vikenda  u  Delnicama  se  dogodilo  više  krasnih  događanja.  „Silente“  je  mladima

poklonio  prekrasan  koncert  i  lijepe  ljubavne  poruke,  a  jučer  smo  uživali  u  koncertu  za
Valentinovo, pogotovo u izvedbama ženskih klapa i Limene glazbe. Pohvala svim sudionicima
i organizatorima događanja. Gradonačelnik je također pohvalio sudionike koncerta rekavši da
su neke nove „Iskre“ zasjale na delničkom nebu! Uputio je čestitku Klapi „Iskre“ za izvedbu.



ĐULIO JUSUFI
- Završene su aktivnosti na izradi Godišnjih financijskih izvještaja.
- Uredba o kriterijima za udruge vezano za davanje nefinancijske potpore.
- Pripreme za upitnik o fiskalnoj odgovornosti.
- Aktivnosti  vezane  uz  gradske  poreze,  dobiveni  su  podaci  o  saldima  koji  su  proslijeđeni

Infoprojektu radi usklađivanja.
- U postupku je priprema za potpisivanje aneksa ugovora s HABOR-om za zaduženje.
- Usklađivanje proračuna odnosno izvršenja prema izvorima financiranja.
- Podsjetnik odsjecima da za nabavu do 70.000 kuna moraju krenuti s postupcima bagatelne

nabave.

Dovršeno u 8,45 sati. 

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


